



Locker for Application

Students may now apply for lockers in WMY Building. Since only a limited number of lockers are available, preference will be given to non-residential students.

1. Application Form

Please use the link below to complete and submit the application. First-come-first served.

<https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13640352>

2. Deposit

Applicants are required to bring their CUHK student ID card and pay a deposit of HK\$100 at LG1, Wen Lan Tang from 27 to 29 October 2021 during office hour for locker assignment.

Application Deadline: 21 October 2021

Shaw College

儲物箱申請

同學現可申請借用設置在伍何曼原樓的儲物箱。由於儲物箱數量有限，將優先考慮走讀同學之申請。儲物箱之借用手續如下：

1. 申請表格

請到以下連結填妥及遞交申請，名額先到先得。

<https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13640352>

2. 按金

申請同學須於 2021 年 10 月 27 日至 29 日辦公時間到文瀾堂 LG1 出示同學證及繳付儲物箱按金港幣\$100。

截止申請日期：2021 年 10 月 21 日

逸夫書院